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Formandens beretning 
 
 

Året har været præget af både gode men også ærgerlige begivenheder.  

 
Gruppens samlede økonomi er rigtig god.  
 

Det er rigtigt godt, at der er startet nye ledere - det er altafgørende for at kunne drive 
en spejdergruppe.  

Desværre har vi samtidig dog været nødsaget til at lukke Familiespejd ned igen. Den 
startede rigtigt flot i 2021, men da Jonas og Laura har valgt at stoppe, er det ikke 
muligt at fortsætte denne gren. Begge takkes for et stort engagement og for at gøre 

en masse børn glade og øge deres videbegærlighed.  
 

 
Vi har fået en ny shelter, hvilket gør vores muligheder for udeaktiviteter endnu bedre 
og samtidig er vi i fuld gang med at undersøge mulighederne for at få støtte til en ny 

spejderhytte.  
 

Der er ingen tvivl om at gruppen grundlæggende har brug for nye frivillige kræfter 
alle steder – både i bestyrelsen og som ledere i gruppen. Der er brug for at gentænke 
og nytænke hvordan vi får skabt en stærk aktiv gruppe med et stigende antal 

spejdere. 
Kom derfor og deltag – enhver ide eller hjælpende hånd er kærkommen – det behøver 

ikke kun at være enten som bestyrelsesmedlem eller som leder – mange bække 
små…. 
 

Ved at have en stor gruppe frivillige i bestyrelsen og blandt lederne, kan vi gøre os 
synlige i lokalområdet og vise vores spændende fritidsinteresse og på den måde øge 

antallet af spejdere.  
 
Jeg vil gerne takke bestyrelsen, lederne, forældrene og alle spejderne for jeres indsats 

i det forgangne år. Vi ser frem til et år, hvor vi sammen får aktiveret flere ledere og 
en masse aktive spejderbørn og kan glæde os til Vig festival og alle de andre ting som 

vi plejer at gøre. 

 
Mange spejderhilsner 

Julie Wulff Eckert-Hansen 

Bestyrelsesformand, Balder gruppe Asnæs 

 


